
1078203

) IEEE @minvws. nl]
)

Sent: Mon 1/18/2021 9:51:54 PM

Subject: FW: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Received: Mon 1/18/2021 9:51:54 PM

image001.ipg
Brief huisartsen v3.docx

Hoi

Zoals je hebt gemerkti vandaag de hele dag bezig geweest met de huisartsen.

Dat gaat morgen naar buiten (als het goed is, ik weet niet precieze tijdstip).
Het lijkt me handig om eea daar van af te laten hangen. En dan de brief erop aan te passen.

Misschien kunnenfREerJERERg daaraan bijdragen?

oR

51.2|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

ver:IESE <BR mins.

Verzonden: maandag 18 januari 2021 10:00

Onderwerp: FW: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

veo EXE
Bijgevoegd de brief aan de huisartsen van afgelopen vrijdag. Zou

5
de bijgevoegde brief op deze manier willen laten versturen

door team burgerbrieven? Of zou je de afspraak uit de mail van er nog in verwerkt willen hebben (afspraak van mRNa

vaccins voor huisartsen als met AZ niet lukt)?

Van burgerbrieven hoor ik dat er nu ongeveer 100 brieven binnen zijn van huisartsen, met allemaal dezelfde strekking. Lijkt
alsof dit geinitieerd wordt vanuit LHV in de vorm van een petitie oid.

Groet, ERS

Van: 5.1.2e )
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 12:58

5.1.2e )

Onderwerp: RE: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Dag IEEE
Met dank =n

EXE JER
=nBEXigevoed een nieuwe versie van de Kamerbrief. Graag hierop jouw akkoord /

aanvullingen. Vast dank!

Groet, RFE
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van:IEEECEE@ minis.n>Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 09:58

) EE @minvws.nl>; [INGNGEEN
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Hoi

Dank! Veel gedoe. Dank voor doorgeven [IEE
Gisteren weer veel ontwikkelingen.

BE -it helemaal in het dossier dus haar graag betrekken. en EEE is ook weer aangeschoven!
lk zou drie wijzigingen willen voorstellen.

- De vergelijking met ziekenhuizen weghalen. Die hebben we uiteindelijk ook verwijderd bij debat. Levert juist ook veel

rumour op. Boodschap is: huisartsen zitten ook vooraan

- Daarnaast heeft minister benadrukt in debat dat men aan orde is zodra astra binnen is (8 febr). Thuiswonenende starten

pas op 15 febr. Maar de tekst moeten we daar beetje op aanpassen. Bijv door het medio febr weg te laten. In de praktijk

zal afthangen van dat astra iets voor 15 febr geleverd wordt. Moet worden uitgewerkt.
- En men spreekt niet over acute huisartsenzorg, maar huisartsenspoedzorg (heb ik geleerd)

5.1.2e[
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |
51 2e I

van: INEEXECN)HERES© vinvws.oi>
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 09:22

Aan: ) EEE @minvws.nt>; INEIEKECI)EEE© minvws.n>; INECKECR
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Ha EES

Heb je net de brief die gisterenavond naar LHV is gegaan doorgestuurd. Goed als antwoord daar nog iets op wordt aangevuld
(bijv. in plaats van de laatste 3 zinnen uit de voorlaatste zalinea, die lijken me iets minder handig). Kun jij een aanzet maken?

Dank alvast!

Groet!

Van:BEEEEE @minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 09:16

minvws.nl>

Onderwerp: FW: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Urgentie: Hoog

Goedemorgen,



1078203

Zie onderstaande mail, veel boze brieven van huisartsen met een conceptantwoord. Lijkt mij een prima antwoord, maar graag
een akkoord voor het schrijfteam. Vast dank!

Groet,

Van:IEEE @minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 07:31

Aan: 5.1.2e @minvws.nl>;BEEEEE eminvws.nl>

Onderwerp: Boze brieven van huisartsen - willen eerder gevaccineerd worden

Urgentie: Hoog

Goedemorgen ERED en EEE

De laatste tijd komen er veel brieven binnen van (boze) huisartsen die boos zijn op de minister, omdat zij niet eerder gevaccineerd

worden. Ik heb een antwoordlijn ontvangen die wij hebben omgezet in een standaard antwoord, waarmee we deze brieven

kunnen afdoen. De standaardbrief heb ik onderaan deze mail.

Het is echter een groot onderwerp dat momenteel landelijk speelt en media aandacht krijgt. Ik wil er dus wel zeker van zijn dat wij

een goed afgestemd standaardantwoord de wereld in sturen. lk wil daarom eerst het standaardantwoord afstemmen met jullie.

Suggesties en aanvullingen zijn welkom en kunnen met rood aangegeven worden in de brief! Na akkoord zal ik het met de rest van

de burgerbrieven team delen.

Alvast dank!

Groet,

5.1.2] Concept


